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                                                                    PROTOKÓŁ NR XLIII/2022 

z obrad XLIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 9 sierpnia 2022 roku w godz. od 10.00 do 10.14 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią. 

 

Ad. 1/ Otwarcie sesji. 

  Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 10.00 otworzył obrady XLIII sesji 

Rady Powiatu Nakielskiego. Przywitał Radnych, Starostę Nakielskiego, zaproszonych gości i wszystkich 

uczestniczących w obradach sesji za pośrednictwem Internetu. Powiedział, że na wniosek Zarządu Powiatu zwołał 

sesję w trybie nadzwyczajnym. Zaznaczył, że sesja odbywa się w trybie zdalnym z zachowaniem reżimu 

sanitarnego. Na sali obrad fizycznie obecni są jedynie Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta Nakielski i osoby 

związane z obsługą sesji. Radni biorą udział w obradach zdalnie, za pośrednictwem wideokonferencji. 

 

Ad. 2/ Stwierdzenie quorum. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie quorum. 

Poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych, w związku z czym Rada jest władna  

do podejmowania uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad. 3/ Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

  Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad 

sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej nieruchomości  

      położonej w Nakle nad Notecią. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Wolne głosy. 

8. Zakończenie obrad. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4/ Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

  Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do protokołu z XLII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu Nakielskiego jednogłośnie (21 radnych) przyjęła protokół z XLII sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej 

nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, stwierdził, iż ma pytanie do pani Mecenas. Zapytał,  

czy w dniu dzisiejszym Rada musi podjąć uchwałę dotyczącą nabycia konkretnej nieruchomości, czy może to być 

uchwała intencyjna, która upoważni Zarząd Powiatu do nabycia nieruchomości do określonej kwoty, np. tej która 

jest zapisana w projekcie tej uchwały. Wyjaśnił, iż chodzi tutaj o to, że do „któregoś” sierpnia trzeba złożyć 

deklarację, że Powiat chce skorzystać z wsparcia w ramach programu „Polski Ład”. Pan Radny powiedział,  

iż później mieliby jeszcze 30 dni. Stwierdził, iż w tym czasie można byłoby rozpatrzyć kolejną ofertę, która 

wpłynęła do Zarządu Powiatu.  

Pani Elżbieta Manicka, Radna Prawny, powiedziała, że Powiat ma uchwalone zasady. Stwierdziła,  

że jeżeli wskazana jest konkretna kwota i konkretna nieruchomość, to albo Rada wyraża na to zgodę, albo nie. 

Oznajmiła, iż rozumie, że pan Radny chce, aby poszukiwać innych nieruchomości za wskazaną w uchwale kwotę.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, powiedział, że tak. Zwrócił uwagę, że w dniu 

wczorajszym do Starostwa wpłynęła oferta. Zapytał, czy w tej uchwale musi być wskazana konkretna 

nieruchomość.  

Pani Elżbieta Manicka, Radna Prawny, powiedziała, że uchwała musi dotyczyć konkretnej 

nieruchomości. Podkreśliła, że kompetencją rady jest wyrażenie zgody na zakup nieruchomości. Wskazała tutaj 

art. 37 ust. 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami. Jeszcze raz zaznaczyła, że rada albo wyraża zgodę  

na nabycie konkretnej nieruchomości albo uchwała nie przechodzi. Nieruchomość musi być wskazana.  

W przeciwnym razie notariusz aktu nie przeprowadzi.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zwrócił uwagę, że do projektu uchwały 

dołączona jest opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Nakielskiego. Zaznaczył, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała zakup nieruchomości wskazanej w projekcie uchwały.  

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował o zmianie zapisu w uzasadnieniu uchwały. 

Stwierdził, że pierwsze zdanie uzasadnienia będzie brzmiało: „Zarząd Powiatu Nakielskiego planuje nabycie 

nieruchomości na potrzeby Centrum Archiwizacji i Cyfryzacji”. Reszta pozostaje bez zmian. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał panią Mecenas, czy muszą taką 

poprawkę przegłosować osobno. 

Pani Elżbieta Manicka, Radna Prawny, powiedziała, że można ją przegłosować razem z uchwałą. 

Zaznaczyła, że uzasadnienie jest po to, aby wiedzieć, dlaczego taka uchwała została wywołana. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, korzystając z § 47 ust. 5 statutu Powiatu 

Nakielskiego, poddał projekt uchwały pod głosowanie, bez odczytywania jego całej treści wraz ze zmianą 

zgłoszoną przez Starostę Nakielskiego.  

Rada Powiatu Nakielskiego przy 18 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenie zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej nieruchomości 

położonej w Nakle nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XLIII/305/2022. 

 

Ad. 6/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

Żadnych wniosków ani oświadczeń radni nie zgłosili. 

 

Ad. 7/ Wolne głosy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 8/ Zakończenie obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz gościom za udział 

w sesji i zakończył obrady. 

 

 

                                                                                                                      PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                                                                                                                        ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

Na podstawie odsłuchu nagrania 

protokół sporządziły: 

Katarzyna Stałowska 

Magdalena Ślagowska 

 

 


